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ORG.0012.1.9.2019 

Protokół nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 12 września 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Dyrektor Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach, Pani Jadwiga Kozłowska, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza wydatków Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach w 2018 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.00 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Analiza wydatków Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach w 2018 roku. 

Komisja obejrzała budynek przedszkola i ogród oraz przeanalizowała dokumenty źródłowe 

dotyczące wykonania budżetu przedszkola w 2018 roku. 

Dyrektor Przedszkola poinformowała radnych, że: 

 planuje zamontować daszki nad drzwiami wejściowymi, konieczne będzie również 

wprowadzenie systemu uniemożliwiającego wejście na teren ogrodu osobom 

postronnym (wymóg odgórny), 

 w przyszłym roku zostanie pomalowany płot i usunięte stare urządzenia na placu zabaw, 

 przedszkole będzie brało udział w programie dotyczącym smogu - zostaną ustawione 

w budynku oczyszczacze powietrza. 

 

Radna Górna stwierdziła, że urządzenie warzywniaka w ogrodzie było doskonałym pomysłem 

i zapytała czy zdarza się, że rodzice przyprowadzają do przedszkola chore dzieci. 

Dyrektor Przedszkola powiedziała, że proszą rodziców by takie sytuacje nie miały miejsca, 

jednak czasami się to zdarza. 
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Radny Więcek zapytał czy jeżeli nieubezpieczone dziecko ulegnie wypadkowi to może liczyć 

na odszkodowanie z ubezpieczenia przedszkola. 

Dyrektor Przedszkola odpowiedziała przecząco. 

Radny Więcek zapytał czy w przedszkolu pojawia się pielęgniarka z ośrodka zdrowia. 

Dyrektor Przedszkola powiedziała, że niestety nie ma takiej możliwości – próbowała ze 

względu na zagrożenie wszawicą (aktualnie raz w tygodniu przegląda się dzieciom włosy 

i w przypadku znalezienia pasożytów zgłasza to rodzicom). 

Radny Wrona zapytał czy udało się przyjąć do przedszkola wszystkie zainteresowane dzieci. 

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco, dodając, że w ubiegłym roku pięcioro 2,5-latków 

nie zostało przyjętych. 

Radny Matlak zapytał czy jest pełna obsada nauczycielska. 

Pani Dyrektor odpowiedziała twierdząco (sześciu nauczycieli wychowania przedszkolnego 

łącznie z nią oraz nauczyciele angielskiego i religii – rytmika realizowana jest przez instruktora 

GOK). 

Radny Więcek zapytał ile godzin religii jest w przedszkolu. 

Pani Dyrektor poinformowała, że organizuje się ją dwa razy w tygodniu po pół godziny. 

Radna Górna zapytała kto kontroluje działalność przedszkola. 

Pani Dyrektor powiedziała, że Kuratorium Oświaty, PSP, Sanepid i BHP. 

Radna Górna zapytała jak często pojawia się Sanepid. 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że w tym roku nie było takiej kontroli oraz przedstawiła zagadnienia 

dotyczące zajęć logopedycznych (4 godziny tygodniowo wobec 28 dzieci – głównie 4-latków). 

Radny Więcek zapytał kto kupuje żywność dla przedszkola oraz czy organizuje ono przetargi. 

Pani Dyrektor powiedziała, że zakupem żywności zajmuje się pani intendentka, wybierane są 

firmy, które dostarczają wysokiej jakości żywność. 

Radny Więcek zapytał jakie są główne potrzeby inwestycyjne przedszkola. 

Pani Dyrektor przekazała, że najpilniejsze są sprawy wymienione na wstępie – jeżeli chodzi 

o przyszłość i poważniejsze remonty to warto byłoby rozważyć zmianę profilu dachu, co 

stworzyłoby również przestrzeń magazynową (w tej chwili przedszkole taką nie dysponuje z 

uwagi na zbyt dużą wilgotność w piwnicy, chociaż sytuację bardzo poprawiło wykonane 

odwodnienie obiektu). 
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Podsumowując posiedzenie Radny Więcek stwierdził, że Komisja nie wnosi uwag do 

wydatkowania środków budżetowych przez Publiczne Przedszkole w Rybarzowicach, 

zauważając jednocześnie zadbanie i dobre utrzymanie obiektu. 

Radni nie wnieśli uwag do podsumowania posiedzenia. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.20. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 23 września 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Dyrektor Przedszkola Publicznego w Rybarzowicach, Pani Jadwiga Kozłowska 

 

…………………………………….. 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  




